
Conti zaszczycony łączeniem z Romą, Gomez oceni oferty

News - ASRoma.pl

Rok temu Sassuolo, w obecnych rozgrywkach rewelacją sezonu jest zespół

Atalanty. Klub z Bergamo wypromował takich piłkarzy jak Caldara (od

2018 roku w Juventusie), Gagliardini (od stycznia tego roku w Interze),

Kessie (prawdopodobnie w Milanie), Spinazzola czy Conti. Sezon życia

rozgrywa z kolei Gomez. Po tym jak ucichły pogłoski łączące Romę z

Kessiem, z zespołem łączy się Papu Gomeza i Andrę Contiego. Ci udzielili

wywiadów w mediach. 

Gomez dla TMW Radio

Byłoby ci przykro opuścić ten zespół?

- Tak, oczywiście. Wciąż jestem w Atalancie, dużo się mówi o mojej przyszłości, ale

nadal jestem tutaj. Mam kontrakt do 2020 roku, jestem zadowolony.

Co powiesz o pogłoskach związanych z Interem i Mianem?

- Ciężko mówić o jednym zespole, jeśli wpłynie oferta, porozmawiam z klubem i

wspólnie ocenimy. Zawsze mówiłem, że jeśli będę musiał odejść, zrobię to dla

mocnego zespołu, który walczy o Ligę Mistrzów i scudetto.

Chciałbyś wrócić do pracy z Montellą?

- Zawsze miałem z nim bardzo dobre relacje, spisałem się bardzo dobrze u niego w

Catanii. Chciał mnie w Fiorentinie, wiem, że mnie chce, ale na ten moment wszystko

to tylko plotki, nic konkretnego.

Zimą coś jednak się działo.

- Tak. Tak, w styczniu coś było, ale nie chciałem opuszczać Atalanty. Walczyliśmy o

Ligę Europy, przykro mi.

Conti dla TMW Radio:

Pomyślałbyś, gdyby zadzwonił Inter?

- Nie wiem, na pewno byłaby to piękna okazja [śmiech - dod.red.]. Zobaczymy.

Byłoby tak samo gdyby zadzwonił Inter lub Milan?

- Tak, tak jak i Roma, Juventus czy Napoli. Dla mnie byłoby zaszczytem bycie

łączonym z wielkim zespołem.
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